

**Applicable to Non-Hong Kong Resident (非香港居民適用)**  
**Customer Declaration and Confirmation of Acceptance**  
**客戶聲明及確認接納**

I, \_\_\_\_\_ (the "Customer") hereby declare and confirm that:

本人, \_\_\_\_\_ ("客戶") 謹此聲明及確認:

**(A) Confirmation of Acceptance of the applicable Terms and Conditions**

**確認接納適用之條款及細則**

I confirm that I have read, been explained and understand the Global Terms and Conditions for Accounts and Services of Fubon Bank (Hong Kong) Limited: Specific Terms and Conditions for Renminbi Accounts - Applicable to Personal Customers and that I agree to be bound thereby.

本人已省覽、獲解釋及明白《富邦銀行(香港)有限公司統一賬戶及服務條款：人民幣賬戶之特殊條款：適用於個人客戶》，並同意受其約束。

**(B) Declaration of Residency and Undertaking 居民身份聲明及承諾**

1. I understand that according to the regulatory requirements, the Bank has an obligation of identifying whether a Personal Customer is a Hong Kong Resident (i.e. a holder of a Hong Kong Identity Card notwithstanding that he or she may also possess an identity proof of residency or citizenship of another jurisdiction) ("Hong Kong Resident") or a Non-Hong Kong Resident (i.e. not a holder of Hong Kong Identity Card) ("non-Hong Kong Resident") before arranging for opening of a Renminbi Account and/or providing Renminbi Services to such a Personal Customer.

本人明白根據監管規定，貴行有責任於安排個人客戶開立人民幣賬戶及/或提供人民幣服務予該客戶前，必須確定該客戶之居民身份為香港居民(指持有香港身份證之人士，即使該人士亦可能擁有其他地區之居民或公民的身份證明)(「香港居民」)或非香港居民(指並未持有香港身份證之人士)(「非香港居民」)。

2. I am NOT a Hong Kong Resident and do NOT hold a Hong Kong Identity Card.

本人為非香港居民及並未持有香港身份證。

3. I undertake to notify the Bank immediately if my residency status has subsequently changed to become a Hong Kong Resident.

本人承諾若本人日後更改居民身份為香港居民，必須立即通知貴行。

Signature of Customer

客戶簽署

S.V

Date 日期

---

**For Internal Use Only 銀行專用**

Handling Staff 銀行職員:

Signature of Handling Staff 簽署

Name 姓名:

AO No:

Name of Branch/ Dept 分行名稱/部門

Date 日期: